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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
 
Tomko: 
Paričovská, Okružná. Bolo tam na Paričove robené odvodnenie, chcem sa spýtať, či je to už 
ukončené, keď je ukončené, ostala tam kopa kameniny, kamennej hliny vedľa cesty na 
zelenom páse, tam, jak pán Vincko býva. Ja som už raz upozorňoval na kamennú drť, bola 
odstránená, teraz je tam ďalšia kopa hliny vedľa cesty na zelenom páse.  
 
Ing. Kereštan: 
Čo sa týka Paričova, Paričov bol už ukončený. Pred celkovým ukončením sme prechádzali, 
tam hlina nebola, som prekvapený pán poslanec, že je tam nejaká hlina. V priebehu 
zajtrajšieho dňa sa to preverí a tento problém sa odstráni. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- mestské hospodárske stredisko 
- mestské aktivačné stredisko 
- technické služby 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


